
BOA.0002.2.2.2022 

RADA MIEJSKA PNIEWY 

 

PROTOKÓŁ NR XXXVIII/22 

z XXXVIII sesji Rady Miejskiej Pniewy,  

odbytej w dniu 24 marca 2022 r.  

w auli Liceum Ogólnokształcącego w  Pniewach  

ul św. Ducha 11 

 

XXXVIII sesję Rady Miejskiej Pniewy rozpoczęto w dniu 24 marca 2022 r.  

o godz. 15.30 i zakończono w dniu 24 marca 2022 r. o godz. 18.35. 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczyło 14 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Gminy – Jarosław Przewoźny 

2. Zastępca Burmistrza – Józef Ćwiertnia 

3. Skarbnik Gminy – Elżbieta Bandurowicz 

4. Pracownicy Urzędu Miejskiego Pniewy  

5. Kierownicy gminnych jednostek organizacyjnych  

Lista obecności gości stanowi załącznik 2 do niniejszego protokołu  

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

8. Informacja z działalności Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Centrum Kultury 

Pniewy.  



9. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2023. (druk 

314/22)  

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 

Gminie Pniewy na rok 2022. (druk 315/22) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Pniewy w 2022 roku”. (druk 

316/22) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa. (druk 317/22)   

13. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022. (druk 318/22) 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zakończenie. 

 

 

1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak dokonał otwarcia 

XXXVIII sesji, witając radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Gminy Pniewy Jarosława 

Przewoźnego, Zastępcę Burmistrza, Skarbnika oraz pracowników Urzędu 

Miejskiego, Radnego Rady Powiatu, gości i wszystkich obserwujących obrady online. 

Przewodniczący poinformował zgodnie z wymogami RODO, że obrady Rady 

Miejskiej Pniewy są transmitowane na żywo i utrwalane. Szczegółowe informacje i 

nagrania dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego i w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Jednocześnie przypomniał, że wszelkie wystąpienia i 

wypowiedzi poszczególnych osób muszą być zgodne z obowiązującymi przepisami 

dotyczącymi ochrony danych osobowych.  

Ponadto poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o dostępności cyfrowej 

transmisje sesji podlegają transkrypcji.  

W związku z działaniami wojennymi na Ukrainie Przewodniczący poprosił o 

uczczenie minutą ciszy ofiar wojny. 

Ponadto złożył radnemu Markowi Wendt życzenia imieninowe. 

 

 



2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak zwrócił się do radnych o 

potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Na tej podstawie stwierdził, że na 

ogólną liczbę 15 radnych – w sesji potwierdziło obecność 12, co wobec ustawowego 

składu Rady stanowi kworum umożliwiające kontynuację obrad jak i podejmowanie 

prawomocnych uchwał.  

Z przyczyn technicznych obecności nie potwierdził radny Jacek Siminiak. 

(Nieobecni radny: Mateusz Kajzderski, Przemysław Chojan) 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak poinformował, że protokół z 

XXXVII sesji został przesłany radnym elektronicznie oraz był dostępny w formie 

analogowej w Biurze Rady. Zapytał, czy Rada przyjmuje wymieniony protokół bez 

czytania, bądź zgłasza w tym przedmiocie uwagi? 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XXXVII sesji. 

Z przyczyn technicznych w głosowaniu nie brał udziału obecny na sesji radny Jacek 

Siminiak. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa 

Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Chojan, Mateusz Kajzderski, Jacek Siminiak 

 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

Zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 

 



5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak odczytał informację o 

działaniach w okresie międzysesyjnym. 

Informacja Przewodniczącego Rady stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Gminy Pniewy Jarosław Przewoźny przedstawił sprawozdanie z 

działalności w okresie międzysesyjnym od dnia 24 lutego 2022 r. do dnia 24 marca 

2022 r.  zgodnie z załącznikiem nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

O godz. 15.42 sesję opuścił radny Jacek Siminiak, powrócił o 16.00. 

 

W odniesieniu do informacji Burmistrza, w celu uzyskania szczegółowych informacji  

zapytania złożyli radni: 

− Marek Wendt, 

− Teresa Smorawska, 

− Krzysztof Matuszak, 

− Jacek Siminiak. 

Odpowiedzi udzielili: Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny, Kierownik Referatu 

Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Maciej Wieczorek, Inspektor Adam 

Graja. 

 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak poinformował, że w tym okresie 

Komisje nie przyjęły wniosków. 

Ponadto, zgodnie z zapisami Statutu Gminy,  poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej o przedstawienie protokołów z posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Janusz Ratajczak przedstawił protokół z 

posiedzenia odbytego w dniu 7 marca 2022 r. Tematem posiedzenia była kontrola 

działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w Pniewach w 2021 r., w tym kalendarz 

imprez, finanse. 

 



8. Informacja z działalności Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Centrum 

Kultury Pniewy.  

Temat przedstawiła Dyrektor Biblioteki Publicznej Centrum Kultury Pniewy Joanna 

Superczyńska zgodnie z prezentacją, której wydruk stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

 

O godz. 16.26 na sesję przybył radny Mateusz Kajzderski.  

Skład Rady – 14 osób. 

 

Burmistrz podziękował Pani Dyrektor za otwartość i współpracę. 

Zapytanie złożył Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak. 

 

O godz. 17.11  Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak ogłosił 10 minutową 

przerwę w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2023. 

(druk 314/22) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Promocji Anna Fliger na 

podstawie treści uchwały i uzasadnienia. Poinformowała, że przedmiotowy projekt 

przygotowany został po szkoleniu i spotkaniu z sołtysami. W rezultacie 7 sołtysów 

opowiedziało się za wyodrębnieniem funduszu i 14  przeciw. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Jacek Piechocki zagłosuje przeciw. Przy braku funduszu trudno realizować 

rozwój społeczeństwa obywatelskiego.  

W tym roku, poza Pniewami, tylko gmina Kwilcz nie wyodrębniła funduszu. Pozostałe 

15 gmin ościennych posiada fundusz. W tych gminach nie ma dodatkowego 

zatrudnienia do prowadzenia spraw z tym związanych.  

 

Burmistrz Jarosław Przewoźny nie określił tego jako brak mądrości wsi. Słabością 

tego funduszu jest to, że należy go wykorzystać w danym roku. W przeciwnym 

wypadku przepada.  



Radny Jacek Piechocki (Ad Vocem) zaprzeczył informacji burmistrza co do terminu 

wykorzystania funduszu. Radny ma wrażenie że nie do końca zasady funduszu były 

dobrze przedstawiane. 

 

Radny Krzysztof Matuszak potwierdził, że funduszu nie trzeba wykorzystać do końca 

roku. Niewykorzystana kwota nie ma wpływu na naliczenie funduszu w kolejnym 

roku. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Lech Stępień przedstawił 

pozytywną opinię Komisji w tym zakresie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2023. (druk 314/22).  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Krzysztof Matuszak, Paweł 

Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław 

Sobczyński, Lech Stępień 

PRZECIW (2) 

Jacek Piechocki, Jacek Siminiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Szymon Krawczyk, Marek Wendt 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Chojan 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła 10 głosami za przy dwóch głosach przeciw i 2 wstrzymujących 

 

UCHWAŁĘ NR XXXVIII/305/22 

w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2023.  

Uchwała stanowi załącznik 6 do niniejszego protokołu 



10.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

w Gminie Pniewy na rok 2022. (druk 315/22) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła Pełnomocnik burmistrza ds. profilaktyki 

Małgorzata Roj na podstawie treści uchwały i uzasadnienia. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Mateusz Kajzderski 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w tym zakresie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Pniewy na rok 

2022. (druk 315/22).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, 

Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, 

Marek Wendt 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Chojan 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXVIII/306/22 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Pniewy na rok 2022. 

Uchwała stanowi załącznik 7 do niniejszego protokołu 

 



11.  Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Pniewy w 2022 roku”. (druk 316A/22)  

Niniejszy projekt uchwały przedstawił Inspektor Adam Graja. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Lech Stępień przedstawił 

pozytywną opinię Komisji do omawianego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Pniewy w 2022 roku”. (druk 

316A/22).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, 

Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, 

Marek Wendt 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Chojan 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXVIII/307/22 

w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Pniewy w 2022 

roku”.  

Uchwała stanowi załącznik 8 do niniejszego protokołu 

 



12.  Podjęcie uchwały w sprawie pomocy obywatelom Ukrainy w związku z 

konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. (druk 317A/22) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Administracyjno-

Organizacyjnego Ryszard Napierała. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak zapytał o kwotę w budżecie na ten cel. 

Skarbnik Elżbieta Bandurowicz wyjaśniła. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Smorawska przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji w tym zakresie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXVIII/308/22 

w sprawie pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym 

na terytorium tego państwa  

Uchwała stanowi załącznik 9 do niniejszego protokołu 

 

13. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022. (druk 

318A/22) 

Skarbnik Elżbieta Bandurowicz omówiła proponowane zmiany w budżecie wraz z 

autopoprawką. 

Przewodniczący Rady poprosił o informację w kolejnych sprawozdaniach burmistrza 

jak to upoważnienie jest realizowane. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Teresa Smorawska poinformowała, iż 

Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022. (druk 318A/22).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 



ZA (14) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, 

Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, 

Marek Wendt 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Chojan 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXXVIII/309/22 

o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022.  

Uchwała stanowi załącznik 10 do niniejszego protokołu 

 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady odczytał odpowiedź na zapytanie radnego Marka Wendt z 

dnia 24 lutego br. 

Radny Marek Wendt odczytał kolejne zapytanie z dnia 24 marca br. 

 

O godz. 18.13 sesję opuściła radna Teresa Smorawska. 

 

Wyjaśnień na zapytanie radnego udzielił Burmistrz Jarosław Przewoźny. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak zapytał o zmianę przepisów i wpływ na 

gospodarkę odpadami. 

Zastępca Burmistrza Józef Ćwiertnia wyjaśnił temat. 

Informację uzupełnił Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska Maciej Wieczorek. 

 

O godz. 18.26 sesję opuścił radny Jacek Piechocki. 

 

15. Wolne wnioski i informacje. 

Burmistrz Jarosław Przewoźny złożył życzenia z okazji zbliżających się Świąt 

Wielkanocnych. 

 



Radny Szymon Krawczyk zachęcił do kontaktu z osobami z Ukrainy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wśród radnych zebrano kwotę 1600 zł z 

przeznaczeniem na pomoc dla uchodźców. 

Burmistrz podziękował firmom i osobom prywatnym za pomoc. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że z uwagi na planowane zniesienie obostrzeń 

następne sesje będą odbywały się w szerszym gronie. 

 

16. Zakończenie. 

Z uwagi na zrealizowanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy 

Krzysztof Matuszak podziękował uczestnikom za udział i XXXVIII sesję Rady 

Miejskiej uznał za zakończoną. 

 

Sporządziła            Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Magda Balcer                                Radny Krzysztof Matuszak  

 

 

 

 

 

 


